
Svar på Interpellation – KF 2023-06-13 

Sporthall Staffansboområdet 

 

Framtid Hylte och Centerpartiet initierande ett ärende om Ga Hallens framtid under våren förra året. 
Förutom GA hallen ingår ett antal följduppdrag, bland annat frågan om en ny idrottshall i Hyltebruk. 
Utredningsarbetet är omfattande.  

I en interpellation om en del av utredningen ställer Lennart Ohlsson (C) fyra frågor. 

 

1. Vad har hänt under senaste året?  

Utredningsarbetet pågår 

2. Har man haft någon kontakt med Hyltebruks tennisklubb?  

Kultur och folkhälsonämndens ordförande har haft träffat Hyltebruks tennisklubb. 

3. Vilka verksamheter utöver skolidrott finns planerade i den nya hallen? Fotsal, padel, 
volleyboll, tennis — eller annan verksamhet?  

Denna frågan kommer utredningen ge svar på 

4. Vem tar slutgiltigt beslut om vilka verksamheter som ska inrymmas i den nya idrottshallen? 

I det fall kommunfullmäktige fattar beslut om att bygga en ny idrottshall bör det vara Kultur och 
folkhälsonämnden som ger förslag på hallens innehåll. 

 

Ronny Löfquist (S) 

Kommunstyrelsens ordförande 


